



Memperkenalkan PRUFirst.

Perlindungan menyeluruh pertama anda, pelan yang sepenting dengan keperluan hidup anda yang membolehkan anda menjalani kehidupan sepenuhnya mengikut kehendak anda sendiri.

Lindungi diri anda.
Teruskan gaya hidup yang anda sukai.

PERLINDUNGAN PERBADANAN INSURANS DEPOSIT MALAYSIA ("PIDM") UNTUK MANFAAT YANG DIBAYAR DARIPADA BAHAGIAN UNIT SIJIL/POLISI INI ADALAH TERTAKLUK KEPADA SYARAT-SYARAT TERTENTU. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans ("TIPS") PIDM atau hubungi Prudential Assurance Malaysia Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).

Dapatkan PRUFirst hanya daripada RM135* sebulan

Mula dengan perlindungan 5 dalam 1 yang melindungi anda sehingga umur 60



Perlindungan Hayat/ Hilang Upaya Kekal dan Menyeluruh (TPD)

PRUWith You
RM100,000



Perubatan

PRUMillion Med
Bilik & Penginapan (R&B)
Hospital Harian RM200
Med Saver RM1,000
Had Tahunan RM1.38 juta



Kemalangan (Hilang Upaya/ Kematian)

Acci Guard Plus
RM100,000



Kemalangan (Kos Perubatan)

Acci Med Plus
RM5,000



Payor

Payor Basic

Sesuaikan Perlindungan Anda Berdasarkan Keperluan Anda

			Cadangan
Basic	Boost Kesedaran Kesihatan	Boost Penggantian Pendapatan	Max
Perlindungan 5 dalam 1	Perlindungan 5 dalam 1 + PRUMillion Med Booster	Perlindungan 5 dalam 1 + Total Multi Crisis Care RM100,000	Perlindungan 5 dalam 1 + PRUMillion Med Booster + Total Multi Crisis Care RM100,000
daripada RM135* sebulan	daripada RM183* sebulan	daripada RM166* sebulan	daripada RM204* sebulan

*Premium bulanan yang dinyatakan adalah berasaskan Umur Pada Hari Jadi Akan Datang (ANB) 20, lelaki bukan perokok, kelas pekerjaan 1, pembayaran melalui kad kredit, 100% dana ekuiti dan tempoh polisi umur 60 tahun dengan perlanjutan automatik^.

^Produk ini didatangkan dengan Perlanjutan Tempoh Perlindungan untuk melanjutkan tempoh pelan asas sehingga Ulang Tahun Polisi yang mana Hayat Yang Diinsuranskan mencapai umur 100 tahun. Bagi rider(-rider), jika berkenaan, tempoh rider akan dilanjutkan sehingga Ulang Tahun Polisi yang mana Hayat Yang Diinsuranskan mencapai umur 100 tahun atau tempoh perlindungan maksimum bagi rider, mana-mana yang lebih awal. Polisi anda akan dilanjutkan secara automatik selagi ia mempunyai nilai unit-unit yang mencukupi untuk menolak bayaran caj-caj, yuran-yuran dan cukai-cukai yang berkaitan semasa tempoh yang dilanjutkan, melainkan anda memohon untuk membatalkan Perlanjutan Tempoh Perlindungan. Untuk memastikan nilai unit-unit yang mencukupi, premium tambahan mungkin diperlukan dalam tempoh yang dilanjutkan. Semasa tempoh perlindungan yang dilanjutkan, perlindungan daripada pelan asas dan rider(-rider) (jika berkenaan) akan tetap sama.

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi Perancang Kekayaan anda sekarang.

Nota Penting dan Penafian

PRUFirst adalah penyelesaian yang ditawarkan dengan **PRU**With You sebagai pelan dasarnya yang boleh dilampirkan dengan rider opsyenal. Penyelesaian ini diunderait oleh Prudential Assurance Malaysia Berhad ("PAMB") 198301012262 (107655-U), yang berlesen di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia. **PRU**First terdiri daripada komponen yang boleh dibeli secara berasingan dan anda tidak diwajibkan untuk memilik semua komponen pakej ini. Risalah ini hanya mengandungi keterangan ringkas produk dan adalah tidak lengkap. Anda dinasihatkan supaya merujuk Lampiran Keterangan Produk **PRU**With You, Ilustrasi Produk dan Lembaran Fakta Dana (jika ada) sebelum membeli sesuatu polisi, serta merujuk kepada terma-terma dan syarat-syarat dalam dokumen polisi untuk butir-butir mengenai ciri-ciri dan manfaat-manfaat, pengecualian-kecualian dan tempoh menunggu di bawah polisi ini. Anda boleh menyerahkan polisi anda pada bila-bila masa. Walau bagaimanapun, jika anda menamatkan polisi pada tahun-tahun awal, anda mungkin memperoleh amaun yang kurang daripada premium yang telah anda bayar. Pada penyerahan, nilai serahan akan dibayar dan semua manfaat di bawah polisi ini akan ditamatkan. Tempoh rujukan percuma selama 15 hari diperuntukkan dari tarikh polisi dihantar kepada anda untuk membolehkan anda mengkaji sama ada polisi tersebut memenuhi keperluan anda. Jika polisi dibatalkan dalam tempoh ini, kami akan membayar balik anda nilai unit (pada harga unit tarikh penilaian berikutnya selepas tarikh pemberitahuan) tambah dengan premium yang tidak diperuntukkan, caj (sebarang caj insurans, caj perkhidmatan, caj pemprosesan dan caj-caj lain, mana yang berkenaan) dan cukai (jika ada) yang telah kami tolak dan juga akan menolak perbelanjaan perubatan yang kami mungkin telah bayar atau bersetuju untuk bayar. Anda boleh memohon untuk membatalkan Perlanjutan Tempoh Perlindungan selepas polisi anda dikeluarkan, ini akan menyebabkan perlindungan anda berakhir pada tempoh polisi asal. Sebarang permintaan berikutnya untuk memohon semula Perlanjutan Tempoh Perlindungan adalah tertakluk kepada pengunderaitan. **PRU**With You dan rider-ridernya yang boleh dilampirkan (jika ada) bukan produk patuh Syariah. Sebarang rujukan umur adalah berasaskan Umur Pada Hari Jadi Akan Datang.

Mengandaikan seorang lelaki, berumur 20 tahun, bukan perokok membeli polisi **PRU**First dengan Jumlah Diinsuranskan Asas RM100,000, Acci Guard Plus RM100,000, Acci Med Plus RM5,000, **PRU**Million Med R&B RM200 dengan Med Saver RM1,000 dan Payor Basic, tempoh polisi sehingga umur 60 tahun dengan lanjutan automatik, 100% dana ekuiti, dengan pembayaran premium bulanan melalui kad kredit, anggaran jumlah premium yang harus dibayar:

Jumlah premium yang harus dibayar berdasarkan tempoh perlindungan sehingga umur 60 tahun	Untuk meningkatkan kemampuan polisi anda sehingga umur 100 tahun	
	Alternatif 1	Alternatif 2
RM135.00 bulanan daripada umur 20 sehingga umur 59	<p>Kami menasihatkan anda untuk terus membayar jumlah premium yang harus dibayar dalam tempoh yang dilanjutkan.</p> <p>Tambahan pula, penambahan Tokokan Premium Berkala sebanyak RM42.00 bulanan adalah dicadangkan daripada umur 20 sehingga akhir Perlanjutan Tempoh Perlindungan.</p> <p><u>Jumlah premium yang harus dibayar:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • RM177.00 bulanan daripada umur 20 sehingga umur 99. 	<p>Kami menasihatkan anda untuk terus membayar jumlah premium yang harus dibayar dalam tempoh yang dilanjutkan.</p> <p>Tambahan pula, penambahan Tokokan Premium Berkala sebanyak RM768.00 bulanan adalah dicadangkan daripada umur 60 tahun sehingga akhir Perlanjutan Tempoh Perlindungan.</p> <p><u>Jumlah premium yang harus dibayar:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • RM135.00 bulanan daripada umur 20 sehingga umur 59. • RM903.00 bulanan daripada umur 60 sehingga umur 99.

Nota-nota:

- Premium adalah tidak terjamin dan mungkin berubah pada masa akan datang bergantung kepada pulangan pelaburan sebenar, pembayaran premium, manfaat-manfaat polisi dan caj-caj (termasuk sebarang semakan semula caj insurans). Anda boleh merujuk kepada penyata tahunan untuk amaun Tokokan Premium Berkala yang dicadangkan, yang dikemas kini setiap tahun, untuk meningkatkan kemampuan polisi sehingga tempoh yang dilanjutkan (berdasarkan Alternatif 1 di atas), dan boleh mempertimbangkan untuk membuat tokokan premium anda dari semasa ke semasa untuk meningkatkan kemampuan polisi anda. Kami akan memaklumkan anda sekurang-kurangnya 90 hari sebelum Perlanjutan Tempoh Perlindungan jika terdapat sebarang premium tambahan yang diperlukan dalam tempoh yang dilanjutkan.
- Jika polisi anda dilampirkan dengan rider payor, anda mungkin perlu meningkatkan jumlah diinsuranskan untuk rider payor disebabkan peningkatan premium untuk menampung tempoh yang dilanjutkan (tertakluk kepada pengunderaitan) atau sebarang semakan semula caj insurans. Jika polisi anda di bawah status tuntutan payor dan peningkatan premium diperlukan, anda mungkin perlu membayar amaun premium tambahan yang tidak dilindungi oleh syarikat untuk meningkatkan kemampuan polisi anda.
- Umur yang dinyatakan dalam jadual di atas merujuk kepada umur Hayat Yang Diinsuranskan pada Ulang Tahun Polisi.
- Sila rujuk Lampiran Keterangan Produk untuk maklumat selanjutnya.